
 

1 
 

Ontwerpverslag RvB  - Volley Belgium – projet de Rapport CA  
21/08/2024 19:30h – EVC  

 
Présent/Aanwezig: 
o Volley Belgium: Guy Juwet, Claude Kriescher, Stefan De Keijser 
o Volley Vlaanderen: Luc Haegemans, Gerrit Matthijs, Paul Lagae  
o Fédération Volley Wallonie-Bruxelles: Dominique Reterre, Pascal Schmets 
o Commissions : Leo Bergmans, Michel Loppe  
o Verontschuldigd, excusé: Arturo di Giacomo, Denis Van Bever (procuration à Pascal Schmets) 

 
 

 

COMMISSIES 
 
 
1. MNC  

 
1.1.  Op haar meeting van 02/08 constateerde de 

CND dat sommige spelers en coaches een 
dubbele affiliatie hebben over de grenzen van 
hun federatie. De CND vroeg aan de RvB Volley 
Belgium het mandaat om dit fenomeen verder uit 
te spitten en beleidsvoorstellen te formuleren. De 
RvB kent dit mandaat toe. 

1.2. In het verlengde van voorgaande vraagt Michel 
Loppe om een overzicht van de ‘klassieke’ 
dubbele affiliaties in Vlaanderen. Daar deze 
enkel bestaan in het kader van de topsportschool 
wordt Michels vraag doorgespeeld aan Kris 
Eyckmans. 

1.3. De RvB geeft haar akkoord voor de regel 
stijgen/dalen ‘24-‘25’ zoals voorgesteld door 
MNC.  

1.4. Michel draagt argumenten aan om regel 
stijgen/dalen nadien aan te passen (zie ook 
RvB 16/05/2024, punt 2.1.).  Het bijsturen van 
regels – zowel het competitiereglement en als 
de regels stijgen/dalen – dient echter gestoeld 
te zijn op de resultaten van de door VB 
geplande bevraging. In dat verband stelt Guy 
voor om kennis te maken met een 
gespecialiseerde Deense firma ENALYZER 
waarmee NEVOBO al werkt. Het bedrijf zou op 
permanente basis bevragingen kunnen 
organiseren voor VB en de vleugels (budget 
1.800 EUR/jaar).  
 
De raad van bestuur stemt in met de organisatie 
van een TEAMS-presentatie door het bedrijf.  
 
In parallel kan MNC een document voorbereiden 
met de pro’s en contra’s van een drietal 
alternatieve competitieschema’s voor NAT3. 

 
Op aangeven van Luc zullen de leden van de RvB 
ook nadenken over de overgangsregels tussen de 
Liga’s en NAT1.  
 
 
 

 
COMMISSIONS 
 
 
1. MNC  
 
1.1. Lors de sa réunion du 02/08, la CDN a constaté 

que certains joueurs et entraîneurs ont une 
double affiliation au-delà des frontières de leur 
fédération. La CDN a demandé au CA Volley 
Belgium le mandat d'étudier plus avant ce 
phénomène et de formuler des propositions de 
politique. Le CA accorde ce mandat. 

1.2. Dans le prolongement de ce qui précède, Michel 
Loppe a demandé un aperçu des doubles 
affiliations « classiques » en Flandre. Comme 
celles-ci n'existent que dans le contexte de la 
Topsportschool, la question de Michel sera 
transmise à Kris Eyckmans. 

1.3. Le CA donne son accord à la règle 
montées/descentes '24-'25' telle que proposée 
par MNC.  

1.4. Michel avance des arguments pour ajuster la 
règle montées/descentes par la suite (voir aussi 
CA 16/05/2024, point 2.1.).  Cependant, 
l'adaptation des règles - à la fois les règles de la 
compétition nationale et les montées/descentes - 
devrait être basée sur les résultats de l'enquête 
prévue par VB. Dans ce contexte, Guy propose 
de prendre contact avec une société danoise 
spécialisée, ENALYZER, avec laquelle NEVOBO 
travaille déjà. Cette société pourrait organiser 
des enquêtes pour VB et ses ailes de façon 
permanente (budget 1.800 EUR/an).  

 
Le conseil d'administration accepte que la 
société s’introduit par une présentation TEAMS.  

 
En parallèle, MNC peut préparer un document 
présentant les avantages et les inconvénients de 
trois calendriers de compétition alternatifs pour la 
NAT3. 

 
Sur proposition de Luc, les membres du CA se 
pencheront également sur les règles de transition 
entre les Ligues et la NAT1.  
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1.5.  De RvB bespreekt de door MNC voorgestelde lijst 

met aangepaste administratieve kosten en boetes, 
en vraagt aan Gerrit en Pascal om een laatste 
doorlichting ervan tegen de volgende RvB.  

1.6. Michel nodigt de leden van de RvB uit op de 
tweede trekking van de beker van België op 9 
september, in het Lottogebouw,  De 
Brouckèreplein, 1000 Brussel. 
 

2.    NSC 
 
2.1.  Vermits Arturo verhinderd is wordt enkel akte 

genomen van de door hem aangedragen 
punten 

• meeting 07/08 (zie verslag NSC) 

• Video Challenge : boetes  

• Green card : opvolging 

• uitnodiging AV NSC - 30/08  

• herinschrijving van alle SRs & 11 
nieuwe kandidaten 

2.2. Volgens het Staatsblad bedraagt de 
kilometervergoeding sinds 01/07/2024 en tot 
30/09/2024  € 0,4297 . Er bestaat echter ook een 
vergoeding die een heel jaar geldig is, en deze 
bedraagt € 0.4415.  
De Raad besluit om voor de vergoeding van de 
SRs een tarief van € 0.44 te hanteren, voor een 
heel jaar. Voor VB-officials blijft het tarief € 0.25. 

 
 

3.   LIGD 
 

3.1. Leo meldt dat de LIGD sinds 30 jun een nieuwe 
voorzitter heeft, Bert Vandewalle, en dat deze 
vanaf nu de LIGD zal vertegenwoordigen op de 
RvB. 

 
 

RAAD VAN BESTUUR 
 
 
1. Financiën 

 
1.1.  De afbetaling van de uitstaande schuld aan CEV 

voor de organisatie van het EK 2023 W (zie RvB 
10/07/2024, punt 1) wordt geregeld door twee 
akkoorden, een tussen VB en CEV en een tussen 
VB en VV. Daar VV een overbruggingskrediet 
kreeg van KBC en Guy erin slaagde om de eerste 
schijf te herleiden tot 70.000 EUR, wordt geen 
beroep gedaan op een lening van FVWB.  
 

2. VARIA 
 

2.1. Op vraag van Martijn Bekaerts, en het positief 
advies van CND volgend, vertrouwt de RvB de 
organisatie van de Cup Finals 2025 (begin maart, 
Sportpaleis) toe aan VV. Naar de toekomst toe 
wenst FVWB meer betrokken te worden bij het 
businessplan voor de trio events ‘cup finals-
supercup-proms’.  

 
1.5.  Le CA discute la liste des coûts administratifs et 

des amendes telle que proposée par MNC. Il 
demande à Gerrit et Pascal d'en faire une 
révision finale pour le prochain CA.  

1.6. Michel invite les membres du CA au deuxième 
tirage de la Coupe de Belgique le 9 septembre, 
au Lotto Building, Place de Brouckère, 1000 
Bruxelles. 

 
2.  CNA 
 
2.1.  Arturo n'ayant pu être présent, le CA prend 

simplement acte des points qu'il a soulevés. : 
 

• Réunion 07/08 (voir rapport de la CNA) 

• Video Challenge : amendes  

• Green card : suivi 

• invitation AV CNA - 30/08  

• réinscription de tous les arbitres et 11 
nouveaux candidats 

2.2. Selon le Moniteur, l'indemnité kilométrique 
depuis le 01/07/2024 et jusqu'au 30/09/2024 
est de 0,4297 €. Cependant, il existe également 
une indemnité valable pour une année entière, 
qui est de 0,4415 €.  
Le Conseil décide d'appliquer un taux de 0,44 € 
pour le remboursement des arbitres, pour une 
année entière. Pour les officiels de VB le taux 
reste fixé à 0,25 €. 

  
3.      LIGD 
 
3.1. Leo indique que la LIGD a un nouveau 

président, Bert Vandewalle, depuis le 30 juin, et 
qu'il représentera désormais la LIGD au sein du 
conseil d'administration. 

 
 

CONSEIL D'ADMINISTRATION 
 
 
1. Les finances 
 
1.1. Le remboursement de la dette envers la CEV 

suite à l'organisation du Championnat d'Europe 
2023 W (voir CA 10/07/2024, point 1) est régi par 
deux accords, l'un entre VB et la CEV et l'autre 
entre VB et VV. Comme VV a reçu un prêt relais 
de la KBC et que Guy a réussi à réduire la 
première tranche à 70 000 EUR, il n'y a pas de 
recours à un prêt de la FVWB.     

 
2. DIVERS 

 
2.1. A la demande de Martijn Bekaerts et suite à 

l'avis positif de la CDN, le CA confie 
l'organisation des finales de la coupe 2025 
(début mars, Sportpaleis) à VV. Pour l'avenir, la 
FVWB souhaite s'impliquer davantage dans le 
business plan du trio 'finales de coupe-
supercoupe-proms'.  
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Aan Martijn wordt gevraagd tegen een volgende 
RvB (september of oktober) een overzicht te 
maken van de voorbije 12 maanden.  

2.2. BE GOLD : voorbije maandag had een 
vergadering plaats met o.a. Kris, Claudio en Tom 
Pelsmaekers van Sport Vlaanderen.  Volgens het 
verslag van Kris aan Gerrit zou de inclusie van het 
FVWB-voorstel in het door VV ingediende project 
voor 2024 de kansen op financiering beknotten, 
maar kan het in overweging genomen worden 
vanaf 2025. Met verwijzing naar zijn bronnen bij 
de ABCD en ADEPS meent Pascal net het 
omgekeerde. Het BOIC wil meer bewijs zien van 
nationale samenwerking. De toenadering tussen 
Claudio en Kris is positief maar onvoldoende.  Guy 
vraagt zich af of hij geen contact zou zoeken bij 
het BOIC, doch Gerrit vermoedt dat de patstelling 
een verschil in visie illustreert tussen Sport 
Vlaanderen en ADEPS. Om vooruit te kunnen 
adviseert de RvB een technische vergadering 
Claudio-Kris-ADEPS-Sport Vlaanderen.  
 
Pascal betreurt het gebrek aan duiding 
vanwege VV bij de facturatie aan FVWB.  
Pascal heeft meer informatie nodig om de 
gemaakte kosten te kunnen verhalen op 
ADEPS, meer specifiek gaat het over een 
recente factuur van 10.000 EURO. Gerrit zal 
de vraag doorgeven aan Topvolley. 
 
Ook zal Kris gevraagd worden om een jaarverslag 
op te stellen ten behoeve van FVWB. Vroeger 
deed Koen dat, omstandig. 
 
 

2.3. XLV CEV GA (24/08) : Guy presenteert een 
Powerpoint over de GA. De raad wenst de 
Belgische kandidaten veel geluk. 
 

Volgende vergadering .  
 

• RvB: 18/09, 19u30, EVC  

 
Il est demandé à Martijn de présenter un aperçu 
des 12 derniers mois lors d’un prochain Conseil 
d'administration (septembre ou octobre).  

2.2. BE GOLD : Une réunion a eu lieu lundi dernier 
avec, entre autres, Kris, Claudio et Tom 
Pelsmaekers de Sport Vlaanderen.  Selon le 
rapport de Kris à Gerrit, l'inclusion de la 
proposition de la FVWB dans le projet 2024 
soumis par VV réduirait les chances de 
financement, mais pourrait être envisagée à 
partir de 2025. Citant ses sources à l'ABCD et à 
l'ADEPS, Pascal pense le contraire. Le COIB 
veut davantage de preuves de coopération 
nationale. Le rapprochement entre Claudio et 
Kris est positif mais insuffisant.  Guy se 
demande s'il ne devrait pas chercher à contacter 
le COIB, mais Gerrit soupçonne que l'impasse 
illustre une différence de vision entre Sport 
Vlaanderen et l'ADEPS. Pour avancer, le CA 
recommande une réunion technique Claudio-
Kris-ADEPS-Sport Vlaanderen.  

 
Pascal regrette le manque de clarification de la 
part de VV lors de la facturation à FVWB.  
Pascal a besoin de plus d'informations pour 
récupérer les frais encourus auprès de l'ADEPS, 
plus particulièrement en ce qui concerne une 
facture récente de 10.000 EURO. Gerrit 
transmettra la question à Topvolley. 

 
Il sera également demandé à Kris de préparer un 
rapport annuel à l'intention de la FVWB. Koen 
s'en chargeait auparavant, de manière 
circonstancielle. 

 
2.30 XLV CEV GA (24/08) : Guy présente un 

Powerpoint sur l'AG. Le bureau souhaite bonne 
chance aux candidats belges. 

 
Prochaine réunion  
 

• CA : 18/09, 19h30, EVC  
 

Verslag & vertaling/ rapport & traduction: Stefan DE KEIJSER 
 


